

SureWood Elevate

WPC Vinyl Flooring
Plancher de Vinyle



12/0.75mm

5G Click

TwelveOaks®
Your Value, Our Promise®



VWP1550
Ivory Whisper



VWP1551
Vanilla Cream



VWP1552
Biscotti



VWP1553
Morning Glow



VWP1554
Morning Glow



VWP1555
Velvet Rye



VWP1556
Mocha Mist



VWP1557
Café Noir

SureWood Elevate is the pinnacle of the SureWood family

where refined design
meets uncompromising
performance.

Created for homeowners and designers who expect more than just beautiful floors, Elevate raises everyday living through sophisticated style, exceptional durability, and intelligent engineering beneath every plank.

Each color is carefully curated to deliver a modern, natural aesthetic, brought to life with precision-matched grain textures that look and feel remarkably authentic.

But Elevate is more than appearance. At its core, a high-density WPC foundation provides outstanding stability, while a commercial-grade 30-mil wear layer protects against scratches, stains, and daily wear.

Waterproof construction ensures peace of mind in every room, and an integrated cork underlayment delivers superior acoustic comfort — ideal for open-concept spaces, condos, and multi-level homes.

Designed for real life and built for harsh climates, SureWood Elevate performs even in extreme cold, installs effortlessly with Välinge's advanced 5G locking system, and is backed by a lifetime generational warranty that carries forward to the next homeowner.

SureWood Elevate

a higher standard in luxury vinyl flooring.
Elevated living, designed to last.

Plank Size 12/0.75mm x 225mm x 1830mm R.L.



Lifetime Generational Residential Warranty

Built for today and protected for tomorrow. Our warranty carries forward to the next homeowner within the family, offering long-term security and preserving the value of your home for generations to come.

Garantie Résidentielle Générationnelle à Vie

Conçue pour aujourd'hui et protégée pour demain. Notre garantie est transférable au prochain propriétaire au sein de la famille, offrant une protection à long terme et préservant la valeur de votre maison pour les générations à venir.



5G Locking System

Powered by Välinge's 5G® locking system, this enhanced click-lock design delivers over 30% stronger performance. Enjoy a faster, smoother, and more secure installation - up to 80 feet without transitions.

***Passed NALFA LF01 Testing for Castor Chair Resistance, 45,000 completed cycles.**

Système de verrouillage 5G

Propulsé par le système de verrouillage 5G® de Välinge, ce design clic amélioré offre une performance plus de 30 % supérieure. Profitez d'une installation plus rapide, plus fluide et plus sécurisée — jusqu'à 80 pi sans transitions.

***Réussi les essais NALFA LF01 pour la résistance aux chaises à roulettes, 45 000 cycles complétés.**



Durable WPC Core

At the heart: a durable WPC core, built for long-term stability and everyday strength. Heat-fused layers resist warping, cupping, and expansion with over 30% improved residual indentation performance. Strong. Steady. Built for life.

***Passed ASTM F970 Testing for Static Load.**

Noyau WPC durable

Au cœur du produit : un noyau WPC durable, conçu pour une stabilité à long terme et une résistance au quotidien. Les couches fusionnées à chaud résistent au gauchissement, au tuilage et à l'expansion, avec une performance d'indentation résiduelle améliorée de plus de 30 %. Solide. Stable. Conçu pour durer.

***Réussi les essais ASTM F970 pour la charge statique.**



Armor Guard Protection

Protected by a true 30 mil heavy commercial-grade wear layer, this flooring is scratch and stain resistant, built for daily life. **Enhanced abrasion resistance by 15% and scratch resistance by 12%** helps maintain its appearance for years to come.

***Passed ISO 1518-1 Testing for Scratch Resistance.**

Protection Armor Guard

Protégé par une véritable couche d'usure de 30 mil de qualité commerciale intensive, ce revêtement de sol résiste aux égratignures et aux taches, et est conçu pour la vie quotidienne. **Une résistance à l'abrasion améliorée de 15 % et une résistance aux égratignures accrue de 12 %** contribuent à préserver son apparence pendant des années.

***Réussi les essais ISO 1518-1 pour la résistance aux égratignures.**



Acoustic Sound Rating

Our flooring surpasses industry standards for sound transmission, achieving an **IIC and STC rating of 74**. Paired with an integrated 2mm cork underlayment, it delivers natural acoustic dampening and certified sound control - ideal for condos, multi-level homes, and everyday peace of mind.

Indice acoustique

Notre revêtement de sol dépasse les normes de l'industrie en matière de transmission sonore, avec des indices **IIC et STC de 74**. Jumelé à une sous-couche intégrée en liège de 2 mm, il offre une atténuation acoustique naturelle et un contrôle sonore certifié — idéal pour les condos, les maisons à plusieurs niveaux et une tranquillité d'esprit au quotidien.



100% Waterproof, 100% Worry-Free

Spills, splashes, and soaked boots? Not a problem. SureWood Elevate's waterproof construction handles life's messes and keeps it dry!

100 % imperméable, 100 % tranquillité d'esprit

Déversements, éclaboussures et bottes mouillées ? Aucun problème. La construction imperméable de SureWood Elevate est conçue pour affronter les dégâts du quotidien et garder votre sol bien au sec !



Easiest Maintenance

With a stain-resistant, easy to clean surface, SureWood Elevate flooring requires minimal effort to maintain its elegant look. A simple sweep or mop keeps it fresh and beautiful for years.

***Passed ASTM F925 Testing for Resistance to Chemicals.**

Entretien facile

Grâce à une surface résistante aux taches et facile à nettoyer, le revêtement de sol SureWood Elevate nécessite un minimum d'effort pour conserver son apparence élégante. Un simple balayage ou un passage à la vadrouille suffit pour le garder frais et magnifique pendant des années.

***Réussi les essais ASTM F925 pour la résistance aux produits chimiques.**



Every Detail Matches

Finished Right. Every Detail Matches. Our Color Matching Mouldings are crafted to blend seamlessly - for a clean, complete look from wall to wall.

Chaque détail est assorti

Une finition impeccable. Chaque détail est parfaitement assorti. Nos moulures assorties en couleur sont conçues pour s'intégrer harmonieusement - pour un résultat net et complet, d'un mur à l'autre.



Cold Weather Endurance

Built for the toughest winters, our flooring has been guaranteed to perform at temperatures as low as **-50°C** without compromising its integrity. Whether installed in a cozy cabin or a cold-climate home, you can count on exceptional stability, durability and beautiful floors year-round.

Résistance aux climats froids

Conçu pour affronter les hivers les plus rigoureux, notre revêtement de sol est garanti pour offrir une performance fiable à des températures allant jusqu'à **-50 °C**, sans compromettre son intégrité. Qu'il soit installé dans un chalet chaleureux ou une maison en climat froid, vous pouvez compter sur une stabilité exceptionnelle, une durabilité remarquable et de magnifiques planchers toute l'année.



PureGuard Family & Pet-Friendly Flooring

Certified by FloorScore and compliant with CARB Phase II standards, PureGuard ensures a safer, healthier indoor environment. Our low-emission flooring is designed for families and pets without compromising on style or durability.

Revêtement de sol PureGuard - sécuritaire pour les familles et les animaux

Certifié FloorScore et conforme aux normes CARB Phase II, PureGuard assure un environnement intérieur plus sûr et plus sain. Notre revêtement de sol à faibles émissions est conçu pour les familles et les animaux de compagnie, sans compromis sur le style ni la durabilité.



Precision-Matched Grain Technology

All colors feature Embossed-in-Register (EIR) technology, delivering an authentic wood grain that you can see AND feel.

Technologie de grain assorti avec précision

Toutes les couleurs intègrent la technologie Embossed-in-Register (EIR), offrant un grain de bois authentique que l'on peut voir et ressentir au toucher.



CARB/EPA COMPLIANT

Products made using composite wood materials are CARB 93120 Phase 2 and EPA 40 C.F.R. 770 compliant.

CONFORME AUX NORMES CARB/EPA

Les produits fabriqués à partir de matériaux en bois composite sont conformes aux normes CARB 93120 Phase 2 et EPA 40 C.F.R. 770.

LIFETIME GENERATIONAL RESIDENTIAL WARRANTY

Générationnelle à vie
Garantie Résidentielle

12 Year

Commercial Warranty
Commerciale Légère

Natural characteristics and colour variations are to be expected with this type of product. Scan the QR Code for more details.

Ce type produit possède de nombreuses particularités naturelles et variations de couleur. Numérez le code QR pour en savoir plus.



△ Ivory Whisper | **VWP1550**



△ Vanilla Cream | **VWP1551**





△ Morning Glow | **VWP1553**



△ Barkstone | **VWP1554**



△ Velvet Rye | **VWP1555**



△ Mocha Mist | **VWP1556**



△ Café Noir | **VWP1557**



www.twelveoaks.ca